
NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE Geniet van de zomer!

Beste inwoner
In maart verkoos N-VA Beerse-Vlimmeren een nieuw bestuur.
Een sterke ploeg die er enorm veel zin in heeft. De opdracht 
is duidelijk: vanop de oppositiebanken blijven we werken aan 
veilige gemeente, een bloeiende gemeenschap en een gezond 
budget. En dat is nodig.

Bij zijn aantreden in 2019 bulkte de huidige meerderheid met 
CDE en Beerse Plus van de ambitie: het nieuwe bestuur zou van 
Beerse een duurzaam, participatief en innovatief beleid voeren. 
Stuk voor stuk nobele doelstellingen. Drie jaar later stellen we 
vast dat enkel stilstand heerst.

In de ‘moeilijke’ dossiers merken we op geen enkele manier een 
drive om dingen gerealiseerd te krijgen! Voor het gemeentehuis 
heeft men geen alternatief. Het huren van Kerkplein 7 (den drukker) 
kost veel geld, maar is niet de oplossing.

Voor de omleidingsweg heeft het bestuur onze visie over-
genomen. Jammer van de vertraging. En de weg ligt er nog niet. 
De eerste maatregel van dit bestuur was het verhogen van de 
gemeentebelastingen. Gezond budget, weet u wel. Maar mag 
er ook eens gekeken worden naar de uitgaven? Trajecten en 
participaties zijn er genoeg, kosten veel geld en concreet wordt 

er niets gerealiseerd. Aan het uittekenen van een duur speel-
weefselplan heeft een kind dat wil spelen niets. 

Onze oproep aan het bestuur is om een gezond fi nancieel beleid 
als allerhoogste prioriteit te zien en dat ook waar te maken. Als 
er geld wordt besteed, moet dat om een duurzame verbetering 
voor de burger gaan. En niet naar een plan, een halve oplossing 
of een duur traject! In de gemeenteraad zal onze N-VA-fractie 
dat mee blijven bewaken. Onze mensen weten wat fi nancieel 
beleid inhoudt en beheersen de dossiers. Waar nodig, zullen we 
het bestuur corrigeren. U kan op ons rekenen!

Intussen staat de zomer voor de deur. Het leven, de mensen, de 
verenigingen en N-VA Beerse-Vlimmeren bruisen. We kunnen 
weer genieten. We kijken ernaar uit om jullie hier of daar te treffen 
voor een babbel, bij een activiteit of op een terrasje. We zien 
elkaar alvast op onze zomerdrink op 10 juli. Tot dan!

Bert Van Mierlo
Voorzitter

ZOMERDRINK 
op zondag 10 juli!

Kerkplein Beerse
13 uur - 18 uur

Gratis inkom
Optredens en (kinder)animatie

Twee gratis consumpties per persoon

Beerse-Vlimmeren
www.n-va.be/beersebeerse@n-va.be N-VA Beerse 
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Wist u dat …

  We onze bezorgdheid uitten rond het mengen van vluchtelingen uit Oekraïne en mensen met dementie in onze gemeente?

De doorsteek tussen Den Abt en de Konijnenstraat eindelijk gerealiseerd is (na jarenlang aandringen van onze partij)?

  Het aantal mensen dat zich af en toe onveilig voelt in Beerse van 19 procent in 2017 gestegen is naar 34 
procent in 2020? Wij pleiten dat dit dringend moet gekeerd worden!

  De coalitie van de gemeente Beerse een minderheid van de stemmen haalde? De ‘meerderheid’ in Beerse 
vertegenwoordigt slechts 47,7 procent van de stemmen.

N-VA zorgt voor hardere 
aanpak zwerfvuil
Zwerfvuil blij�  een probleem in onze gemeente. Het gebeurt 
al te vaak dat er afval rondslingert of wordt gedumpt op 
plaatsen waar het niet hoort te liggen. Dankzij de N-VA 
werden er opnieuw beslissingen genomen om sluikstorters 
meer en harder te kunnen bestra� en. Onze gemeente zal 
de zwerfvuilcontroleurs van afvalsto� enmaatschappij 
OVAM inschakelen om meteen boetes te schrijven. De tijd 
van waarschuwen is voorbij!

Onze gemeente focust zich vooral op duidelijk maken aan 
burgers dat sluikstorten verkeerd is. Zo zorgt het project van 
de ‘Mooimakers’ ervoor dat vrijwilligers uit jouw buurt het 
afval opruimen. Al moet je ook durven sneller te beboeten en 
de pakkans verhogen.

Strenger straffen
Dankzij de N-VA werden twee mobiele camera’s aangekocht om 
sluikstorters op heterdaad te betrappen. Nu gaan we zelfs nog 
verder: op ons voorstel komen de 30 controleurs van afval-
stoffenmaatschappij OVAM naar Beerse. Ze zullen boetes 
uitschrijven om de pakkans sterk te vergroten. Sluikstorters 
moeten beseffen dat ze fikse boetes tot 350 euro kunnen krijgen.

Lakse houding gemeentebestuur
Onze verontwaardiging was groot toen we hoorden dat het 
gemeentebestuur enkele maanden geleden geen interesse 
toonde om de 30 Vlaamse controleurs ook boetes te laten 
uitdelen in onze gemeente. De bevoegde schepen van 
Milieu reageerde: “We willen niet overkomen als beboetende 
overheid. Als je iemand die iets op de grond gooit een boete 
geeft, los je het probleem niet op. Het is nuttiger om met het 
‘Mooimakers’-project van het signaal te geven ‘Ik als jouw 
buurman- of vrouw’ ruim jouw papiertje op. Dat is vele 
malen sterker dan beboeten.”

Duidelijk signaal geven
“Voor ons gaat boetes geven en mensen duidelijk maken 
waarom het niet mag hand in hand”, zegt fractievoorzitter 
Ben Bols. “Je moet durven om boetes uit te schrijven en ook 
sluikstorters doen beseffen dat ze fikse boetes kunnen krijgen. 
Het is fout om sluikstorters steeds zacht aan te pakken, want 
dan geef je het signaal dat sluikstorten best oké is: ‘Je krijgt er 
toch geen boete voor ...’ wordt er dan vaak gedacht.”

Na een discussie op de gemeenteraad heeft onze N-VA-fractie 
het gemeentebestuur toch kunnen overtuigen dat we harder 
moeten optreden tegen sluikstorters. “Ik ben echt blij dat 
ons voorstel om sluikstorters harder aan te pakken werd 
goedgekeurd door de voltallige gemeenteraad. Al vind ik het 
vreemd dat we iedereen moesten overtuigen van het nut van 
die maatregel”, besluit Ben Bols.

Ben Bols
Fractievoorzitter
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Nood aan betere signalisatie
De tonnagebeperking in de Lindenlaan 
zorgt voor problemen met het vracht-
verkeer. Het bord staat niet op de hoek 
van de straat, waardoor vrachtwagens 
de straat al indraaien, daar niet meer 
kunnen keren en dus doorrijden. Dat 
is niet alleen gevaarlijk, maar ook 
tegen de wegcode. “Ik stel voor om het 
bord vroeger in de straat te zetten én te 
vervangen door een zonebord ‘verboden 
+3,5 ton’”, zegt raadslid Bosch. “Er 
staan namelijk geen herhaalborden 
bij de volgende straten. Op die manier 
geldt het huidige bord niet meer vanaf 
het eerste kruispunt en mist het dus 
zijn doel. De politie kan het verbod 
daardoor niet handhaven.”

Meer controles en defi nitieve 
oplossing gevraagd
De N-VA klaagt ook aan dat er geen 

controles zijn wanneer vrachtwagens 
de Lindenlaan of Houtseweg alsnog 
gebruiken. “Betere signalisatie in 
combinatie met controles moeten 
zorgen voor een veiligere situatie”, 
aldus Bosch. Voor de N-VA is het 
duidelijk: de strop ligt nog steeds bij 
de ontsluitingsweg, die ervoor moet 
zorgen dat het vrachtverkeer het cen-
trum kan vermijden. We stellen vast 
dat het dossier van de ontsluitingsweg 
deze bestuursperiode tot stilstand is 
gekomen. Toch willen we als oppositie-
partij alle mogelijke manieren van 
verbetering aanbrengen en steunen. 
Daarom zijn controles en duidelijke 
signalisatie een absolute noodzaak.

Linda Bosch
Gemeenteraadslid

N-VA legt maatregelen op tafel om vrachtverkeer in goede 
banen te leiden
Het vrachtverkeer in Beerse-Centrum is en blij�  een enorm probleem voor de veiligheid. In afwachting van een de� nitieve 
oplossing om vrachtverkeer uit het centrum te weren, stelde Linda Bosch op de gemeenteraad van maart meer controles en een 
aanpassing van de bestaande borden voor. Het bestuur beloofde de situatie te bekijken.

Vlimmers pleintje eindelijk aangekleed
De aankleding van het pleintje tegenover de kerk in Vlimmeren is eindelijk af. De N-VA 
kocht die grond nog mee aan in 2018. In 2022, vier jaar later, is het pleintje klaar voor 
gebruik. We vroegen het nieuwe bestuur van CDE-Vlim.be en Beerse+ de afgelopen 
vier jaar meermaals naar een stand van zaken. De meerderheid gaf telkens aan eerst te 
willen overleggen met de Vlimmerse verenigingen.

“Onze verbazing was dan ook groot dat het pleintje gerealiseerd werd zonder inspraak van 
de Vlimmerse verenigingen”, zegt raadslid Hans Luyckx. “Zo moet het Worstenfeestencomité 
bijvoorbeeld op zoek naar een nieuwe fietsenparking omdat daar geen rekening mee werd 
gehouden bij de aanplanting.”

Oproep voor onderhoud
Ook zijn we vragende partij voor een goed onderhoud van het pleintje. Net na de oplevering 
werd duidelijk dat de grasmatten niet gesproeid werden, met alle gevolgen vandien. Intussen 
maakte de regen veel goed, maar willen we het bestuur toch vragen om het pleintje (en alle 
andere Vlimmerse groenzones) grondig te onderhouden. Ook al liggen ze wat verder van 
de uitvalsbasis van de dienst Openbare Werken.

Hans Luyckx
Gemeenteraadslid

www.n-va.be/beerse-vlimmeren 
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Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Peter De Roover
Kamerfractievoorzitter

Annick De Ridder
Vlaams Parlementslid

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022


